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22   SPÅTIND / SYNNFJELL 1414 moh

  Fra Fagernes, følg veien mot N. Etnedal og kjør videre mot Lillehammer til Feplassen. Her er det 
parkeringslommer ved veien med plass til ca. 4–5 biler. Ca. 150 m tilbake langs veien starter merket sti 
via høyde 1197 moh til toppen. Denne ruta byr på fin utsikt. Spåtind er høyeste topp på Synnfjellet og 
i Etnedal kommune. På toppen er det postkasse med bok å skrive seg inn i.
Alternativt kan man kjøre snaue 3 km videre i retning Lenningen. Her starter DNT-ruta mot Hugulia via 
toppen av Spåtind. Det er gode parkeringsmuligheter ved stistart (GPS 32v 537913 6774656).

Alternativt atkomst fra Gamlestølen: Fra Etnedal ved Flatøydegard, følg skilting mot Lillehammer til 
Rust og ta av til høyre mot Bakkebygda og Gamlestølen. Fra Gamlestølen er det bomvei videre (kr. 
30,- i 2018). Kjør til Fjellsætri, der det er stor parkeringsplass (GPS 32v 540028 6767914). Følg merket 
rute til Spåtind. Stien er lett å gå og veldig tydelig. 

  Spåtind is the highest point on the Synnfjell massif and in the Etnedal county.
From Fagernes, follow the road towards N. Etnedal, and continue in the direction of Lillehammer to 
Feplassen. Parking pockets along the road for 4–5 cars. Approx. 150 m back south along the road the 
marked trail starts and leads via the high point 1197 m.a.s.l. (view) to the top. 
Instead of starting at Feplassen, you also can drive approx. 3 km further towards Lenningen (GPS 
par king 32v 537913 6774656) and hike along the DNT-Route towards Hugulia which leads over the 
summit of Spåtind. It is marked with red T’s.

Alternatively, from Etnedal by Flatøydegard, continue towards Lillehammer to Rust, and turn right 
towards Bakkebygda and Gamlestølen. From Gamlestølen there is a toll road (NOK 30 in 2018). Drive 
to Fjellsætri where there’s a parking area (GPS 32v 540028 6767914). Follow a marked trail which is 
clear and easy to find.

ca. 6 km en vei approx. 6 km one way ca.  6 km pro Strecke
ca. 2−2,5 timer opp approx. 2−2,5 hrs. up ca. 2−2,5 Stunden hoch

- ca. 550 høydemeter approx. 550 meters ca. 550 m

" fra ca. 6–7 år  from approx. 6–7 years ab ca. 6–7 Jahren
GPS-coordinates starting point  32v 537340 6772335   
GPS-coordinates summit  32v 542602 6771620
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  Der Spåtind ist die höchste Erhebung auf dem Synnfjellmassiv und der Gemeinde Etnedal. 
Ab Fagernes folgen Sie der Ausschilderung nach N.Etnedal und fahren weiter in Richtung Lillehammer 
bis Feplassen. Hier gibt es Parkmöglichkeiten am Straßenrand für ca. 4–5 Autos. 
Ca. 150 m zurück entlang der Straße startet der markierte Weg via Höhe 1197 m mit besonders 
schöner Aussicht zum Gipfel des Spåtind. Am Gipfel warten ein leider ziemlich hässliches Bauwerk mit 
Mast, das zum Glück nur den Gipfel, nicht aber die herrliche Aussicht verunstaltet, und ein Gipfelbuch 
zum Einschreiben.
Alternativ kann man ab Feplassen knapp 3 km weiter in Richtung Lenningen fahren (Parkplatz GPS 32v 
537913 6774656) und von dort der DNT-Wanderroute (markiert mit roten T’s) folgen, die über den 
Spåtind in Richtung Hugulia führt. 

Alternative Anfahrt via Gamlestølen: Von Etnedal (Flatøydegard) folgen Sie der Ausschilderung in 
Richtung Lillehammer bis Rust und biegen dort rechts in Richtung Bakkebygdi und Gamlestølen 
ab. Von Gamlestølen geht es weiter auf der Mautstraße (NOK 30,- in 2018) in Richtung Hugulia bis 
Fjellsætri (großer Parkplatz GPS 32v 540028 6767914). Ab hier folgen Sie zu Fuß der markierten und 
ausgeschilderten Route zum Spåtind (deutlich, einfach und leicht zu folgen).


